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Zápis z komisie pri mestskom zastupiteľstve v Novákoch pre šport, zriadenej podľa § 7 ods.5 

písm. a) Zákona č.357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov,  zo dňa 21. 06. 2023 

 

Prítomní: Ján Hrnčiar, Roman Jakubis, Ing. Michal Gogola, Jozef Michálek, Peter Rus, Marián 

Miština, Ing. Ingrid Kmeťová   

  

Program: 

Bod č. 1 - Otvorenie 

Bod č. 2 – Prerokovanie návrhu Koncepcie rozvoja športu mesta Nováky na roky 2023 – 2027 

Bod č. 3 -  Rôzne 

Bod č. 4 -  Záver 

________________________________________________________________________________ 

K bodu č. 1: 

Komisiu športu otvoril predseda komisie pán Ján Hrnčiar, ktorý privítal prítomných a oboznámil 

členov komisie s programom. Program bol prijatý jednohlasne. 
 

K bodu č. 2:  
Predseda komisie pán Ján Hrnčiar, oboznámil prítomných s rozpracovaným materiálom, ktorý je 

nutné pripraviť do konca augusta 2023, aby mohol ísť materiál na pripomienkovanie a následne          

na schválenie. Rozpracovaná koncepcia zahŕňa legislatívny rámec, nakoľko Zákon č. 440/2015 Z. z. 

o športe a o zmene a doplnení niektorých zákonov s účinnosťou od 01. 01. 2016 upravuje pôsobnosť 

mesta v oblasti športu, okrem iného aj nutnosť vypracovania tejto koncepcie, ďalej sa zameriava na  

všetky športové kluby v meste Nováky, ktoré sú čiastočne dotované z rozpočtu mesta Nováky, 

formou dotácie, ale aj športové kluby, resp. občianske združenia, ktoré pôsobia na súkromnej báza, 

ďalej mapovanie vonkajších športovísk v meste Nováky, ako aj športovísk umiestnených v školách 

a školských zariadeniach. Informácie o druhoch športu na území mesta Nováky, zhodnotenie slabých 

aj silných stránok v oblasti športu, vytváranie príležitostí v oblasti športu, vytýčenie špecifických 

cieľov a opatrení v oblasti športu. Požiadal predsedov klubov o kooperáciu s Ing. Lenkou 

Gombarčíkovou, aby mohol byť materiál dôsledne spracovaný.  

 

K bodu č. 3: 

Pán prednosta, Marián Miština informoval prítomných o stave financií mesta Nováky a následne o 

forme financovania klubov prostredníctvom dotácie z rozpočtu mesta. Uviedol, že v závislosti od 

príjmov sa bude mesto snažiť nekrátiť dotácie, ale všetko závisí od finančnej situácie mesta.  

 

K bodu č. 4: 

Na záver sa predseda komisie pán Ján Hrnčiar poďakoval prítomným za účasť.  

 

 

V Novákoch, dňa 30. 06. 2023 

 

Zapísala: Ing. Lenka Gombarčíková       

Schválil: Ján Hrnčiar 


